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Zápis provedli: Nina Vejsadová, Petra Budská 

Prezenční listina 

Delegáti: 

 Zdeněk Horák  Prezident 

 Jindřiška Bartůšková Silicon Hill 

 Michal Sivák   Pod-O-Lee 

 Martin Čarek   KSK 

 Táňa Hložková  Buben 

 Vendula Sedlmajerová BION 

 Standa Šmejkal  HIC 

 Tomáš Mazák, Hana Řapová Klub Čajovna, STOH 

 Petr Pávek   IAESTE 

 Jan Gruber   AS ČVUT 

 Radka Pernicová  AS ČVUT 

 

Hosté: Nina Vejsadová (Neeja), Petra Budská, Xylem, Veronika Slivoňová, Iveta 
Vavrušová, Martin Záveský 
 

Program zasedání 

1) Změny delegátů 

2) Schválení zápisu z 5. 5. 2010 

3) Situace klubu Silicon Hill 

4) Hrůzné 

a) Fitcentrum SH 

b) Ekonomická činnost Pod-O-Lee 

c) Ekonomické činnosti, účetnictví 

d) Členské příspěvky BION 

e) Ostatní 
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Začátek 

 

1 Změny delegátů 

Stoh – Hana Řapová 

IASTE – Petr Pávek, zástupce Radim Roška 

 

2 Schválení zápisu z 5. 5. 2010 

Hlasování: 

„Studentský parlament schvaluje zápis ze zasedání ze dne 
5. 5. 2010.“ 

10:1:0 

Schváleno 

 

3 Situace klubu Silicon Hill 

Pozastavena činnost od 24. 5.1 0 z důvodů (služby): 

 nedodány podklady k vyučtování 

 nedodány účetních dokladů 

 nesedí pokladna 

 celková díra 52 000 CZK dle odhadu 

 bývalý předseda musí doplatit – předáno právní kanceláři 

 chybí inventarizace za posledních několik let, předpoklad dokončení 
během 14 dnů 

18:59 Tomáš Mazák dorazil počet osob s hlasovacím právem 11 

 

4 Hrůzné 

a) Fitcentrum SH 

Hlasování: 

„Studentský parlament schvaluje ceník služeb fitcentra SH.“ 

11:0:0 

Schváleno 
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b) Ekonomická činnost Pod-O-Lee 

Hlasování: 

„Studentský parlament schvaluje ceník ekonomické činnosti klubu 
Pod-O-Lee v podobě, jak byl zaslán do konference Parlamentu.“ 

10:0:1 

Schváleno 

 

Ostatní kluby nebudou provozovat ekonomickou činnost. 

 

c) Ekonomické činnosti, účetnictví 

Hlasování: 

„Studentský parlament propůjčuje Prezidentovi SU pravomoc 
schvalovat ekonomické ceníky jednotlivých klubů a to 
do 30. 9. 2010.“ 

8:1:1 

Schváleno 

 

Lekce účetnictví od Standy jak vést účetnictví. 

 

d) schválení členských příspěvků Bionu 

3 druhy členství: základní 0 CZK, pokročilé za 100 CZK, IT 600 CZK 

Hlasování: 

„Studentský parlament schvaluje ceník členské příspěvky BIONu – 3 
druhy členství, základní 0 CZK pokročilé za 100 CZK IT 600 CZK .“ 

9:0:2 

Schváleno 

 

Upřesnění poskytovaných služeb za členské poplatky BION zašle do konferky 
během prázdnin. 
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e) ostatní 

Ruší se výjezdní zasedání, co se mělo konat v polovině června. Další zasedání 
se předběžně plánuje na první cca polovinu září. Návrhy termínů budou 
v konferce. 

 

Nový studijní prorektor by rád navštívil všechny studijní koleje a kluby a podíval 
se na jejich stav. Rád by se potkal s předsedou kolejního klubu, podíval se stav 
kolejí a byl obeznámen s jejich stavem a fungováním. Termín čtvrtek, pátek 
24-25 červen 2010. Klubům, kterým tento termín nevyhovuje, si samy domluví 
nový termín. 

 


